



Change Notification

Änderungsmitteilung

FCT is introducing Nickel-Phosphorus with Gold-Flash as additional plating for our EN60603-2 connectors and contacts for EN60603-2 with performance classes 1, 2 and 3. Thus FCT will have the flexibility to offer both types of plating against the same specification. There will be no change in the FCT part numbers.

EN60603-2 connectors and contacts for EN60603-2 with Nickel-Phosphorus with Gold -Flash plating have been tested to DIN 41640 requirements and the relevant test report is available on request.

For questions regarding this Change Notification contact:

Thomas Hofweber
Key Account Manager
sales@FCTgroup.com
Tel: +49 (0)89/42 00 04-125

FCT führt eine Nickel Phosphor Oberfläche mit Flashgold-Überzug ein, als gleichwertige Option für EN60603-2 Steckverbinder und Kontakte für EN60603-2 der Gütestufen 1 bis 3. FCT behält sich vor, beide Oberflächenarten zur gleichen Spezifikation ohne Änderung der Artikelnummer zu liefern.

EN60603-2 Steckverbinder und Kontakte für EN60603-2 mit Nickel Phosphor mit Flashgold Oberfläche sind entsprechend den Anforderungen der DIN 41640 getestet. Ein entsprechender Testbericht ist auf Anfrage erhältlich.

Bei Fragen bezüglich dieser Änderungsmitteilung wenden Sie sich bitte an:

*Thomas Hofweber
Key Account Manager
sales@FCTgroup.com
Tel: +49 (0)89/42 00 04-125*